
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2019–2020 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2019Z17942 

Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat jeugdzorgaanbieders naar de rechter 
stappen vanwege tariefverlagingen (ingezonden 25 september 2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Haagse jeugdzorgaanbieders naar 
rechter om tariefverlagingen: «Onder deze voorwaarden gaan we failliet»»?1 

Vraag 2
Kunt u inzicht geven in de tariefverlagingen die de tien samenwerkende 
gemeenten in de Haagse regio hanteren? Bedragen deze werkelijk ongeveer 
40%? 

Vraag 3
Lijkt het u aannemelijk dat jeugdzorginstellingen (blijvend) kwalitatief hoge 
zorg kunnen verlenen voor ongeveer de helft van het geld? Zo nee, draagt u 
deze boodschap ook uit richting gemeenten? 

Vraag 4
Welk verband ziet u tussen de enorm grote tekorten op de sociaal domein 
begrotingen van gemeenten en deze drastische prijsverlagingen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de zorg voor onze jeugd hiermee in de uitverkoop 
wordt gegooid? 

Vraag 6
Welke actie gaat u ondernemen om te verzekeren dat niet nog meer 
jeugdzorginstellingen failliet gaan waardoor kinderen zonder hulp komen te 
zitten en wachtlijsten nog verder oplopen? 

Vraag 7
Kunt u verzekeren dat deze tariefverlagingen niet zullen worden doorgevoerd 
terwijl de rechtszaken lopen, aangezien een gewonnen zaak geen nut meer 
heeft wanneer kwetsbare kinderen al zonder hulp in de kou staan?

1 AD, 21 september 2019, https://www.ad.nl/den-haag/haagse-jeugdzorgaanbieders-naar-rechter-
om-tariefverlagingen-onder-deze-voorwaarden-gaan-we-failliet~ae181625/
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